均分证明 Certificate

兹证明张三,男,学号 202016010001,1991 年 10 月 10 日出生,2010 年 9 月入浙江农林大学就读食品工程专业普通全日制本科,学制 4 年,现为二年级学生。截止目前,该生所有课程平均学分绩点为 3.57/5,加权平均分为 85.7/100。

This is to certify that Mr. Zhang San, student ID No. 202016010001, born on October 10, 1991, is majoring in Food Engineering of Zhejiang A&F University since September. 2010 as a 4-year full-time undergraduate. At present, he is a sophomore of ZAFU. The GPA of the abovementioned student, upon careful calculation, is 3.57/5, Weighted average85.7/100.

浙江农林大学教务处 2022年3月19日 Academic Affairs Office Zhejiang A&F University March 19, 2022

均分证明 Certificate

兹证明张三,女,学号 201608480001,1997 年 5 月 5 日出生,2016 年 9 月入浙江农林大学就读英语专业普通全日制本科,学制 4 年。该生本科期间所有课程平均学分绩点为 3.84/5,加权平均分为88.4/100。

This is to certify that Ms. Li Lingling, student ID No. 201608480001, born on May 5, 1997, is majoring in English of Zhejiang A&F University since September. 2016 as a 4-year full-time undergraduate. The GPA of the abovementioned student, upon careful calculation, is 3.84/5, Weighted average88.4/100.

浙江农林大学教务处 2022年3月19日 Academic Affairs Office Zhejiang A&F University March 19, 2022